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Protokół nr II/2024 

II sesji Rady Miasta Luboń, 
która odbyła się 23 maja 2024r. 

w sali sesyjnej Urzędu Miasta w Luboniu 
 
 

Ad 1, 
O godz. 17.00 Przewodnicząca Rady Miasta Luboń, pani Teresa Zygmanowska przywitała 
panią burmistrz, zastępców, przybyłych radnych, mecenasa, sekretarza Miasta, skarbnika 
Miasta, pracowników Urzędu Miasta i gości. 
Po stwierdzeniu quorum 21 (dwudziestu jeden radnych) otworzyła II sesję Rady Miasta 
Luboń. 
 
Porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji. 
2. Złożenie ślubowania przez radną. 
3. Stwierdzenie quorum. 
4. Wolne głosy i wnioski mieszkańców. 
5. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia liczebności Komisji 

Rewizyjnej. 
6. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie powołania komisji Rewizyjnej. 
7. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyboru przewodniczącego Komisji 

Rewizyjnej. 
8. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia liczebności Komisji Skarg, 

Wniosków i Petycji. 
9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie powołania członków Komisji Skarg, 

Wniosków i Petycji. 
10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyborur przewodniczącego Komisji 

Skarg, Wniosków i Petycji. 
11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie określenia ilościowego składu komisji 

stałych. 
12. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie powołania członków komisji Sfery 

Społecznej. 
13. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie powołania członków komisji Rozwoju i 

Infrastruktury. 
14. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie powołania członków komisji Budżetu i 

Finansów. 
15. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie powołania członków komisji 

Organizacyjno-Prawnej. 
16. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie powołania członków komisji Ochrony 

Środowiska. 
17. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia Burmistrza 

Miasta Luboń. 
18. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmieniającej uchwałę w sprawie: 

uchwały budżetowej Miasta Luboń na 2024 rok. 
19. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie: uchwalenia 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Luboń na lata 2024-2041 
20. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zaciągnięcia pożyczki 
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długoterminowej. 
21. Informacja Przewodniczącej Rady Miasta Luboń o działaniach podejmowanych w 

okresie międzysesyjnym. 
22. Sprawozdanie Burmistrz Miasta Luboń o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym oraz wykonania uchwał. 
23. Wolne głosy i wnioski. 
24. Przyjęcie protokołu z I sesji Rady Miasta Luboń. 
25. Zakończenie obrad. 

 
  
 
 
Ad. 2 
Przewodnicząca Rady Miasta Luboń, Teresa Zygmanowska: 
Do biura rady wpłynęło postanowienie nr 725/2024 Komisarza Wyborczego w Poznaniu I, 
na mocy którego stwierdzono wygaśnięcie mandatu radnej Doroty Franek  wybranej do 
Rady Miasta Luboń w okręgu wyborczym nr 4 z listy nr 12 KWW Forum Obywatelskie 
Luboń, z powodu jej pisemnego zrzeczenia się mandatu radnego.  
Do Biura Rady wpłynęło również Postanowienie nr 848/2024 Komisarza Wyborczego  
w Poznaniu  z dnia 8 maja 2024r. w sprawie obsadzenia mandatu radnego Rady Miasta 
Luboń, w okręgu wyborczym nr 4. na wakujący mandat.  Mandat objęła  pani Magdalena 
Anna Woźniak, kandydatka z listy nr 12 KWW Forum Obywatelskie Luboń, która w 
wyborach przeprowadzonych w dniu 7 kwietnia 2024r. uzyskała kolejno największą liczbę 
głosów, a nie utraciła wybieralności oraz nie zrzekła się  pierwszeństwa do objęcia 
mandatu.  
Zgodnie z Art. 23a. ustawy o samorządzie gminnym – nowo wybrany radny przed 
przystąpieniem do wykonywania mandatu radnego składa ślubowanie.  
 
W tym miejscu Przewodnicząca Rady, Teresa Zygmanowska poinformowała, że po 
odczytaniu przez Nią roty   ślubowania,  radna wypowiada słowo:  „ślubuję”.   Ślubowanie 
może być złożone z dodaniem zdania:  tak mi dopomóż Bóg. 
 
 
Następnie Przewodnicząca Rady, Teresa Zygmanowska poprosiła wszystkich 
zebranych o powstanie i przygotowanie się radnej do złożenia ślubowania: 
  
 “Wierna Konstytucji i Prawu Rzeczypospolitej Polskiej, ślubuję uroczyście 
obowiązki radnej sprawować godnie, rzetelnie i uczciwie, mając na względzie dobro 
mojej gminy i jej mieszkańców”. 
 
Przewodnicząca Rady poinformowała, że radna odpowiada “Ślubuję”. Ślubowanie może 
być złożone z dodaniem zdania “Tak mi dopomóż Bóg”. 

 
Magdalena Anna Woźniak “Ślubuję”.  
 
Ślubowanie zostało złożone. 
 
Przewodnicząca Rady życzyła  sukcesów w sprawowaniu funkcji radnej. 
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Ad 3. Stwierdzenie quorum. 
 
Stwierdzenie quorum: 

1. Anna Edyta Bernaciak obecna 

2. Rafał Tomasz Błaszczak obecny 

3. Łukasz Piotr Budzyński obecny 

4. Konrad Dominiak obecny 

5. Katarzyna Ekwińska obecna 

6. Hieronim Gawelski obecny 

7. Piotr Łukasz Izydorski nieobecny 

8. Jakub Przemysław Jelinski obecny 

9. Manuela Anna Michalak obecna 

10. Monika Izabela Nawrot obecna 

11. Małgorzata Ewa Nyćkowiak obecna 

12. Andrzej Roman Okupniak obecny 

13. Maciej Różański obecny 

14. Marek Samulczyk obecny 

15. Michał Jacek Szwacki obecny 

16. Dorota Anna Traczyk obecna 

17. Karolina Monika Wilczyńska- Kąkol obecna 

18. Paweł Antoni Wolniewicz obecny 
19. Magdalena Anna Woźniak obecna 
20. Elżbieta Zapłata-Swedziak obecna 
21. Teresa Zygmanowska obecna 

 

 
 
głosów przeciwnych nie było, 

 

głosów wstrzymujących nie było. 

  
 

W głosowaniu wzięło udział 20 radnych 

/obecnych - 20 radnych, przeciw - 0 radnych, wstrzymało się od głosu –  0 radnych/. 

Nieobecny usprawiedliwiony był radny Piotr Izydorski. 

 
 
/Zał. nr 1/ - Stwierdzenie quorum - wynik głosowania. 
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Ad 4. Wolne głosy i wnioski mieszkańców. 
 
Nie było. 

 

 

Ad 5. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia liczebności Komisji 
Rewizyjnej. 
Zgodnie z zapisami §17 ust. 1 pkt 1 i § 83 ust. 1 Statutu Miasta Luboń Komisja Rewizyjna 
składa  się z Przewodniczącego, Zastępcy Przewodniczącego, Sekretarza oraz 
pozostałych członków w liczbie co najmniej dwóch.” - czyli w sumie najmniej 5-ciu osób.  
Jednak o ostatecznej liczebności składu komisji podejmuje rada miasta dlatego też 
Przewodnicząca Rady zaproponowała, aby podjąć uchwałę w myśl której Komisja 
Rewizyjna składałaby się z sześciu osób. Ta propozycja odzwierciedlała oczekiwania 
radnych, tzn. właśnie tyle osób złożyło deklarację chęci pracy w tej komisji. W tym miejscu 
Przewodnicząca Rady podziękowała wszystkim radnym za przesłanie informacji 
dotyczącej pracy w komisjach rady miasta. 
Następnie zapytała, czy ktoś zgłasza uwagi do przedłożonej propozycji, aby Komisja 
Rewizyjna składała się z sześciu osób. 
 
Ponieważ, co do liczebności przedmiotowej komisji uwag nie było, Przewodnicząca Rady 
zarządziła głosowanie nad podjęciem uchwały – głosowanie jawne. 
 
Głosowanie: 
za ustaleniem liczebności komisji Rewizyjnej głosowali: 
  

1. Anna Edyta Bernaciak  

2. Rafał Tomasz Błaszczak  

3. Łukasz Piotr Budzyński  

4. Konrad Dominiak  

5. Katarzyna Ekwińska  
6. Hieronim Gawelski 

7. Jakub Przemysław Jelinski  

8. Manuela Anna Michalak  

9. Monika Izabela Nawrot  

10. Małgorzata Ewa Nyćkowiak  

11. Andrzej Roman Okupniak  

12. Maciej Różański  

13. Marek Samulczyk  

14. Michał Jacek Szwacki  

15. Dorota Anna Traczyk  

16. Karolina Monika Wilczyńska- Kąkol  

17. Paweł Antoni Wolniewicz  
18. Magdalena Anna Woźniak  
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19. Elżbieta Zapłata-Swedziak  
20. Teresa Zygmanowska  

 
 
 
głosów przeciwnych nie było, 

 

głosów wstrzymujących nie było. 
  

W głosowaniu wzięło udział 20 radnych 

/za podjęciem uchwały głosowało - 20 radnych, przeciw - 0 radnych, wstrzymało się od 

głosu –  0 radnych, nieobecny usprawiedliwiony radny Piotr Izydorski/. 

Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 
/Zał. nr 2/ - Uchwała nr II/3/2024 Rady Miasta Luboń z dnia 23 maja 2024r. w sprawie 
ustalenia liczebności komisji Rewizyjnej. 
/Zał. nr 3/ - Lista w sprawie głosowania dot. ustalenia liczebności komisji 
Rewizyjnej. 
 
 
Ad 6. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie powołania komisji Rewizyjnej. 
Projekt uchwały przedstawiła Przewodnicząca Rady Miasta Luboń, Teresa 
Zygmanowska. 
Na pierwszej sesji Rady Miasta Luboń, Przewodnicząca Rady poprosiła o wpisywanie się 
radnych do Komisji, w których chcieliby pracować. W wyznaczonym czasie, tj. do dnia 15 
maja 2024r., chęć pracy w komisji Rewizyjnej wyrazili: 

 
  1. Budzyński Łukasz Piotr,  

2. Okupniak Andrzej Roman,  
3. Dominiak Konrad,  
4. Zapłata-Szwedziak Elzbieta,  
5. Wolniewicz Paweł Antoni,  
6. Różański Maciej. 
 

16 maja do Biura Rady wpłynęła informacja o powstaniu klubu Koalicji Mieszkańców 
Lubonia liczącego 6 radnych. Informacja została podpisana przez przewodniczącego tego 
klubu, radnego Marka Samulczyka.  W tym samym dniu wpłynęła także informacja o 
powstaniu klubu Forum Obywatelskie Luboń składająca się z 13 radnych. 
Przewodniczącym tego klubu jest radny Łukasz Budzyński.  
Jak wynikało z przedłożonych uchwał Radzie Miasta, przedstawiciele klubów wchodzą w 
skład osobowy Komisji Rewizyjnej. Zatem został uwzględniony § 83 ust.1 p.4 Statutu 
Miasta Luboń, zgodnie z którym w Komisji Rewizyjnej zasiadają przedstawiciele 
wszystkich klubów.  
 
Przewodnicząca Rady zapytała, czy ktoś zgłasza zmiany w proponowanym składzie?. 
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Ponieważ żadnych uwag nie było i nikt nie zgłosił  zmian do zaproponowanego 

składu komisji, Przewodnicząca Rady zarządziła głosowanie nad jego przyjęciem 

(głosowanie jawne). 

 

Głosowanie: 
za składem komisji Rewizyjnej głosowali: 
 

1. Anna Edyta Bernaciak  

2. Rafał Tomasz Błaszczak  

3. Łukasz Piotr Budzyński  

4. Konrad Dominiak  

5. Katarzyna Ekwińska  
6. Hieronim Gawelski 

7. Jakub Przemysław Jelinski  

8. Manuela Anna Michalak  

9. Monika Izabela Nawrot  

10. Małgorzata Ewa Nyćkowiak  

11. Andrzej Roman Okupniak  

12. Maciej Różański  

13. Marek Samulczyk  

14. Michał Jacek Szwacki  

15. Dorota Anna Traczyk  

16. Karolina Monika Wilczyńska- Kąkol  

17. Paweł Antoni Wolniewicz  
18. Magdalena Anna Woźniak  
19. Elżbieta Zapłata-Swedziak  
20. Teresa Zygmanowska  

 
 
głosów przeciwnych nie było, 

 

głosów wstrzymujących nie było. 
  

W głosowaniu wzięło udział 20 radnych 

/za podjęciem uchwały głosowało - 20 radnych, przeciw - 0 radnych, wstrzymało się od 
głosu –  0 radnych/. 

Nieobecny usprawiedliwiony był radny Piotr Izydorski. 

Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
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/Zał. nr 4/ - Uchwała nr II/4/2024 Rady Miasta Luboń z dnia 23 maja 2024r. w sprawie 
powołania komisji Rewizyjnej. 
/Zał. nr 5/ - Lista w sprawie głosowania dot. powołania komisji Rewizyjnej. 
 
Ad 7. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyboru przewodniczącego Komisji 
Rewizyjnej. 
 
Projekt uchwały przedstawiła Przewodnicząca Rady Miasta Luboń, Teresa 
Zygmanowska. 
 
Przewodnicząca Rady, Teresa Zygmanowska poprosiła o zgłaszanie kandydatur na 
przewodniczącego komisji Rewizyjnej, z grona jej członków. 
 
Radny Konrad Dominiak zgłosił kandydaturę radnego Łukasza Budzyńskiego. 
 
Radny Łukasz Budzyński wyraził zgodę na kandydowanie. 
 
Radny Marek Samulczyk zgłosił kandydaturę radnej Elżbiety Zapłaty-Szwedziak. 
 
 
Radna Elżbieta Zapłata-Szwedziak wyraziła zgodę na kandydowanie. 
 
 
Więcej kandydatur nie zgłoszono, dlatego Przewodnicząca Rady Miasta zarządziła 
głosowanie w sprawie wyboru przewodniczącego komisji Rewizyjnej. 
 
 
Głosowanie: 
za kandydaturą radnego Łukasza Budzyńskiego na przewodniczącego komisji 
Rewizyjnej głosowali: 

1. Anna Edyta Bernaciak  

2. Rafał Tomasz Błaszczak  

3. Łukasz Piotr Budzyński  

4. Konrad Dominiak  

5. Katarzyna Ekwińska  
6. Hieronim Gawelski 
7. Przemysław Jelinski 

8. Andrzej Roman Okupniak  

9. Michał Jacek Szwacki  

10. Dorota Anna Traczyk  

11. Karolina Monika Wilczyńska- Kąkol  
12. Paweł Antoni Wolniewicz 
13. Magdalena Anna Woźniak 
14. Teresa Zygmanowska 
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za kandydaturą radnej Elżbiety Zapłaty-Szwedziak na przewodniczącą komisji 
Rewizyjnej głosowali: 

 

1. Manuela Anna Michalak  

2. Monika Izabela Nawrot  

3. Małgorzata Ewa Nyćkowiak  
4. Maciej Różański 
5. Marek Samulczyk 
6. Elżbieta Zapłata-Szwedziak 

 
za kandydaturą radnego Łukasza Budzyńskiego głosowało - 14 radnych 
 
za kandydaturą radnej Elżbiety Zapłaty-Szwedziak głosowało - 6 radnych 
 

Nieobecny usprawiedliwiony był radny Piotr Izydorski. 

 
Przewodniczącym komisji Rewizyjnej został wybrany radny Łukasz Budzyński. 
 
/Zał. nr 6/ - Uchwała nr II/5/2024 Rady Miasta Luboń z dnia 23 maja 2024r. w sprawie 
wyboru Przewodniczącego komisji Rewizyjnej Rady Miasta Luboń. 
/Zał. nr 7/ - Lista w sprawie głosowania dot. wyboru przewodniczącego komisji 
Rewizyjnej. 
 
 
Ad 8. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia liczebności Komisji Skarg, 
Wniosków i Petycji. 
 
Projekt uchwały przedstawiła Przewodnicząca Rady Miasta Luboń, Teresa 
Zygmanowska. 
Zgodnie  z §16 pkt 3, §17ust. 1 pkt 7 i §107a ust. 1 Statutu Miasta Luboń, określa się 
ilościowy skład komisji w liczbie siedem (7). /cyt. „W skład Komisji Skarg, Wniosków i 
Petycji zwanej dalej „Komisją” wchodzi nie więcej niż 7 radnych, w tym przedstawiciele 
wszystkich klubów”/. 
Zatem zadaniem Rady było ustalenie, czy komisja Skarg Wniosków i Petycji ma liczyć 7 
osób, czy mniej.  
 
Ponieważ, co do liczebności przedmiotowej komisji uwag nie było, Przewodnicząca Rady 
zarządziła głosowanie nad podjęciem uchwały – głosowanie jawne. 
 
Głosowanie: 
za ustaleniem liczebności komisji Skarg, Wniosków i Petycji głosowali: 
  

1. Anna Edyta Bernaciak  

2. Rafał Tomasz Błaszczak  

3. Łukasz Piotr Budzyński  

4. Konrad Dominiak  
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5. Katarzyna Ekwińska  
6. Hieronim Gawelski 

7. Jakub Przemysław Jelinski  

8. Manuela Anna Michalak  

9. Monika Izabela Nawrot  

10. Małgorzata Ewa Nyćkowiak  

11. Andrzej Roman Okupniak  

12. Maciej Różański  

13. Marek Samulczyk  

14. Michał Jacek Szwacki  

15. Dorota Anna Traczyk  

16. Karolina Monika Wilczyńska- Kąkol  

17. Paweł Antoni Wolniewicz  
18. Magdalena Anna Woźniak  
19. Elżbieta Zapłata-Swedziak  
20. Teresa Zygmanowska  

 
 
głosów przeciwnych nie było, 

 

głosów wstrzymujących nie było. 
  
 

W głosowaniu wzięło udział 20 radnych 

/ za podjęciem uchwały głosowało - 20 radnych, przeciw - 0 radnych, wstrzymało się od 
głosu –  0 radnych/. 

Nieobecny usprawiedliwiony był radny Piotr Izydorski. 

Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 
/Zał. nr 8/ - Uchwała nr II/6/2024 Rady Miasta Luboń z dnia 23 maja 2024r. w sprawie 
ustalenia liczebności komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 
 
/Zał. nr 9/ - Lista w sprawie głosowania dot. powołania komisji Skarg, Wniosków i 
Petycji. 
 
 
 
Ad 9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie powołania członków Komisji Skarg, 
Wniosków i Petycji. 
 
Na pierwszej sesji Rady Miasta Luboń, Przewodnicząca Rady poprosiła o wpisywanie się 
radnych do Komisji, w których chcieliby pracować. W wyznaczonym czasie, tj. do dnia 15 
maja 2024r., chęć pracy w komisji Skarg, Wniosków i Petycji wyrazili: 
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  1. Wilczyńska-Kąkol Karolina Monika,  

2. Ekwińska Katarzyna,  
3. Szwacki Michał,  
4. Budzyński Łukasz Piotr,  
5. Nyćkowiak Małgorzata Ewa,  
6. Nawrot Monika Izabela,  
7. Michalak Manuela Anna. 
 

Ponieważ żadnych uwag nie było i nikt nie zgłosił  zmian do zaproponowanego 

składu komisji, Przewodnicząca Rady zarządziła głosowanie nad jego przyjęciem. 

 

Głosowanie: 
za powołaniem członków komisji Skarg, Wniosków i Petycji w ww. składzie 
głosowali: 

1. Anna Edyta Bernaciak  

2. Rafał Tomasz Błaszczak  

3. Łukasz Piotr Budzyński  

4. Konrad Dominiak  

5. Katarzyna Ekwińska  
6. Hieronim Gawelski 

7. Jakub Przemysław Jelinski  

8. Manuela Anna Michalak  

9. Monika Izabela Nawrot  

10. Małgorzata Ewa Nyćkowiak  

11. Andrzej Roman Okupniak  

12. Maciej Różański  

13. Marek Samulczyk  

14. Michał Jacek Szwacki  

15. Dorota Anna Traczyk  

16. Karolina Monika Wilczyńska- Kąkol  

17. Paweł Antoni Wolniewicz  
18. Magdalena Anna Woźniak  
19. Elżbieta Zapłata-Swedziak  
20. Teresa Zygmanowska  

  
 
głosów przeciwnych nie było, 

 

głosów wstrzymujących nie było. 
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W głosowaniu wzięło udział 20 radnych 

/za podjęciem uchwały głosowało - 20 radnych, przeciw - 0 radnych, wstrzymało się od 
głosu –  0 radnych/. 

Nieobecny usprawiedliwiony był radny Piotr Izydorski. 

Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

/Zał. nr 10/ - Uchwała nr II/7/2024 Rady Miasta Luboń z dnia 23 maja 2024r. w sprawie 
powołania członków komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 
/Zał. nr 11/ - Lista w sprawie głosowania dot. powołania członków komisji Skarg, 
Wniosków i Petycji. 
 
 
Ad 10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyboru przewodniczącego Komisji 
Skarg, Wniosków i Petycji. 
 
Projekt uchwały przedstawiła Przewodnicząca Rady Miasta Luboń, Teresa 
Zygmanowska. 
 
Przewodnicząca Rady, Teresa Zygmanowska poprosiła o zgłaszanie kandydatur na 
przewodniczącego komisji Skarg, Wniosków i Petycji, z grona jej członków. 
 
Radna Katarzyna Ekwińska zgłosiła kandydaturę radnej Karoliny Wilczyńskiej-
Kąkol. 
 
Radna Karolina Wilczyńska-Kąkol wyraziła zgodę na kandydowanie. 
 
Radna Elżbieta zapłata-Szwedziak zgłosiła kandydaturę radnej Moniki Nawrot. 
 

 
Radna Monika Nawrot wyraziła zgodę na kandydowanie. 
 
 
Więcej kandydatur nie zgłoszono, dlatego Przewodnicząca Rady Miasta zarządziła 
głosowanie w sprawie wyboru przewodniczącej komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 
 
Głosowanie: 
za kandydaturą radnej Karoliny Wilczyńskiej-Kąkol na przewodniczącą komisji 
Skarg, Wniosków i Petycji głosowali: 

1. Anna Bernaciak 
2. Łukasz Piotr Budzyński  

3. Konrad Dominiak  

4. Katarzyna Ekwińska  
5. Hieronim Gawelski 
6. Jakub Przemysław Jelinski  
7. Andrzej Roman Okupniak 
8. Michał Jacek Szwacki 
9. Karolina Wilczyńska-Kąkol 
10. Paweł Antoni Wolniewicz 
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11. Magdalena Anna Woźniak 
12. Teresa Zygmanowska 

 
  
za kandydaturą radnej Moniki Nawrot na przewodniczącą komisji Rewizyjnej 
głosowali: 
 

1. Manuela Anna Michalak  

2. Monika Izabela Nawrot  

3. Małgorzata Ewa Nyćkowiak  
4. Rafał Błaszczak 
5. Maciej Różański 
6. Marek Samulczyk 
7. Dorota Anna Traczyk 
8. Elżbieta Zapłata-Szwedziak 

 
za kandydaturą radnej Karoliny Wilczyńskiej-Kąkol głosowało – 12 radnych 
 
za kandydaturą radnej Moniki Nawrot głosowało - 8 radnych 
 

Nieobecny usprawiedliwiony był radny Piotr Izydorski. 

 
Przewodniczącą komisji Skarg, Wniosków i Petycji została wybrana radna Karolina 
Wilczyńska-Kąkol. 
 
/Zał. nr 12/ - Uchwała nr II/8/2024 Rady Miasta Luboń z dnia 23 maja 2024r. w sprawie 
wyboru Przewodniczącej komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miasta Luboń. 
/Zał. nr 13/ - Lista w sprawie głosowania dot. wyboru przewodniczącej komisji 
Skarg, Wniosków i Petycji. 
 
 
Ad 11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie określenia ilościowego składu 
komisji stałych. 
 
Projekt uchwały w sprawie określenia ilościowego składu komisji stałych Rady 
Miasta Luboń przedstawiła Przewodnicząca Rady Miasta Luboń, Teresa 
Zygmanowska. 
Zgodnie z zapisami §17 ust. 1 pkt 1 Statutu Miasta Luboń, Rada Miasta Luboń określa 
ilościowy skład komisji stałych Rady Miasta Luboń. 
Komisje stałe Rady Miasta – poza komisją Rewizyjną i komisją Skarg, Wniosków i Petycji 
– składają się z radnych w ilości do: 
1) komisja Sfery Społecznej - 11 osób, 
2) komisja Rozwoju i Infrastruktury - 11 osób, 
3) komisja Budżetu i Finansów – 11 osób, 
4) komisja Organizacyjno-Prawna - 11 osób, 
5) komisja Ochrony Środowiska – 11 osób. 
 
Dyskusji nie było. 
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Głosowanie: 
za podjęciem uchwały głosowali: 

1. Anna Edyta Bernaciak  

2. Rafał Tomasz Błaszczak  

3. Łukasz Piotr Budzyński  

4. Konrad Dominiak  

5. Katarzyna Ekwińska  
6. Hieronim Gawelski 

7. Jakub Przemysław Jelinski  

8. Manuela Anna Michalak  

9. Monika Izabela Nawrot  

10. Małgorzata Ewa Nyćkowiak  

11. Andrzej Roman Okupniak  

12. Maciej Różański  

13. Marek Samulczyk  

14. Michał Jacek Szwacki  

15. Dorota Anna Traczyk  

16. Karolina Monika Wilczyńska- Kąkol  

17. Paweł Antoni Wolniewicz  
18. Magdalena Anna Woźniak  
19. Elżbieta Zapłata-Swedziak  
20. Teresa Zygmanowska  

  
 
głosów przeciwnych nie było, 

 

głosów wstrzymujących nie było. 
  

W głosowaniu wzięło udział 20 radnych 

/ za podjęciem uchwały głosowało - 20 radnych, przeciw - 0 radnych, wstrzymało się od 
głosu –  0 radnych/. 

Nieobecny usprawiedliwiony był radny Piotr Izydorski. 

Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 
/Zał. nr 14/ - Uchwała nr II/9/2024 Rady Miasta Luboń z dnia 29 listopada 2018r. w 
sprawie określenia ilościowego składu komisji stałych Rady Miasta Luboń. 
Luboń. 
/Zał. nr 15/ - Lista w sprawie głosowania dot. określenia ilościowego składu komisji 
stałych Rady Miasta Luboń. 
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Ad 12. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie powołania członków komisji Sfery 
Społecznej. 
Projekt uchwały przedstawiła Przewodnicząca Rady Miasta Luboń, Teresa 
Zygmanowska. 
 
Zgodnie z zapisami §17 ust. 1 pkt 2 Statutu Miasta Luboń, Rada Miasta 
Luboń powołuje komisję Sfery Społecznej. 
 
Przewodnicząca Rady odczytała dziesięć (10) nazwisk, zgodnie z wyrażoną wolą pracy w 
tej Komisji, a byli to: 
 
1) Nyćkowiak Małgorzata Ewa,  
2) Szwacki Michał Jacek,  
3) Zygmanowska Teresa,  
4) Wilczyńska-Kąkol Karolina Monika,  
5) Gawelski Hieronim,  
6) Budzyński Łukasz Piotr,  
7) Traczyk Dorota Anna,  
8) Zapłata-Szwedziak Elżbieta,  
9) Michalak Manuela Anna,  
10) Ekwińska Katarzyna. 
 
 
Nie było uwag. Nie było dyskusji. 
 
W związku z powyższym, zgodnie z wyrażoną przez radnych wolą pracy w komisji 
Sfery Społecznej, Przewodnicząca Rady poprosiła o poparcie odczytanych i 
przedstawionych kandydatur. 

 
 
 
Głosowanie: 
za podjęciem uchwały głosowali: 

1. Anna Edyta Bernaciak  

2. Rafał Tomasz Błaszczak  

3. Łukasz Piotr Budzyński  

4. Konrad Dominiak  

5. Katarzyna Ekwińska  
6. Hieronim Gawelski 

7. Jakub Przemysław Jelinski  

8. Manuela Anna Michalak  

9. Monika Izabela Nawrot  

10. Małgorzata Ewa Nyćkowiak  

11. Andrzej Roman Okupniak  

12. Maciej Różański  

13. Marek Samulczyk  
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14. Michał Jacek Szwacki  

15. Dorota Anna Traczyk  

16. Karolina Monika Wilczyńska- Kąkol  

17. Paweł Antoni Wolniewicz  
18. Magdalena Anna Woźniak  
19. Elżbieta Zapłata-Swedziak  
20. Teresa Zygmanowska  

  
 
głosów przeciwnych nie było, 

 

głosów wstrzymujących nie było. 
  

W głosowaniu wzięło udział 20 radnych 

/ za podjęciem uchwały głosowało - 20 radnych, przeciw - 0 radnych, wstrzymało się od 
głosu –  0 radnych/. 

Nieobecny usprawiedliwiony był radny Piotr Izydorski. 

Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 
/Zał. nr 16/ - Uchwała nr II/10/2024 Rady Miasta Luboń z dnia 23 maja 2024r. w 
sprawie powołania komisji Sfery Społecznej Rady Miasta Luboń. 
 
/Zał. nr 17/ - Lista w sprawie głosowania dot. powołania komisji Sfery Społecznej 
Rady Miasta Luboń. 
 
 
Ad 13. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie powołania członków komisji 
Rozwoju i Infrastruktury. 
Projekt uchwały przedstawiła Przewodnicząca Rady Miasta Luboń, Teresa 
Zygmanowska. 
Zgodnie z zapisami §17 ust. 1 pkt 3 Statutu Miasta Luboń, Rada Miasta 
Luboń powołuje komisję Rozwoju i Infrastruktury. 
 
Przewodnicząca Rady odczytała nazwiska radnych, którzy wyrazili wolę pracy w 
komisji Rozwoju i Infrastruktury.: 
 

 
1) Okupniak Andrzej Roman,  
2) Zygmanowska Teresa,  
3) Gawelski Hieronim,  
4) Jelinski Jakub Przemysław,  
5) Nawrot Monika Izabela,  
6) Woźniak Magdalena Anna,  
7) Dominiak Konrad,  
8) Traczyk Dorota Anna,  
9) Izydorski Piotr Łukasz,  
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10) Błaszczak Rafał Tomasz,  
11) Samulczyk Marek.  
 

Dyskusji nie było. Zmian nie zgłoszono. 
 
Głosowanie: 
za podjęciem uchwały głosowali: 

1. Anna Edyta Bernaciak  

2. Rafał Tomasz Błaszczak  

3. Łukasz Piotr Budzyński  

4. Konrad Dominiak  

5. Katarzyna Ekwińska  
6. Hieronim Gawelski 

7. Jakub Przemysław Jelinski  

8. Manuela Anna Michalak  

9. Monika Izabela Nawrot  

10. Małgorzata Ewa Nyćkowiak  

11. Andrzej Roman Okupniak  

12. Maciej Różański  

13. Marek Samulczyk  

14. Michał Jacek Szwacki  

15. Dorota Anna Traczyk  

16. Karolina Monika Wilczyńska- Kąkol  

17. Paweł Antoni Wolniewicz  
18. Magdalena Anna Woźniak  
19. Elżbieta Zapłata-Swedziak  
20. Teresa Zygmanowska  

  
 
głosów przeciwnych nie było, 

 

głosów wstrzymujących nie było. 
  

W głosowaniu wzięło udział 20 radnych 

/ za podjęciem uchwały głosowało - 20 radnych, przeciw - 0 radnych, wstrzymało się od 
głosu –  0 radnych/. 

Nieobecny usprawiedliwiony był radny Piotr Izydorski. 

Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
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/Zał. nr 18/ - Uchwała nr II/11/2024 Rady Miasta Luboń z dnia 23 maja 2024r. w 
sprawie powołania komisji Rozwoju i Infrastruktury Rady Miasta Luboń. 
 
/Zał. nr 19/ - Lista w sprawie głosowania dot. powołania komisji Rozwoju i 
Infrastruktury Rady Miasta Luboń. 
 
 
Ad 14. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie powołania członków komisji 
Budżetu i Finansów. 
Projekt uchwały przedstawiła Przewodnicząca Rady Miasta Luboń, Teresa 
Zygmanowska. 
Zgodnie z zapisami §17 ust. 1 pkt 4 Statutu Miasta Luboń, Rada Miasta Luboń 
powołuje komisję Budżetu i Finansów. 
 
 
Przewodnicząca Rady odczytała nazwiska radnych, którzy wyrazili wolę pracy w 
komisji Budżetu i Finansów.: 

 
1) Ekwińska Katarzyna,  
2) Wilczyńska-Kąkol Karolina Monika,  
3) Jelinski Jakub Przemysław,  
4) Zygmanowska Teresa,  
5) Gawelski Hieronim,  
6) Dominiak Konrad,  
7) Zapłata-Szwedziak Elżbieta,  
8) Izydorski Piotr Łukasz,  
9) Nawrot Monika Izabela,  
10) Różański Maciej. 
 
Zmian nie zgłoszono. 
 
Głosowanie: 
za podjęciem uchwały głosowali: 

1. Anna Edyta Bernaciak  

2. Rafał Tomasz Błaszczak  

3. Łukasz Piotr Budzyński  

4. Konrad Dominiak  

5. Katarzyna Ekwińska  
6. Hieronim Gawelski 

7. Jakub Przemysław Jelinski  

8. Manuela Anna Michalak  

9. Monika Izabela Nawrot  

10. Małgorzata Ewa Nyćkowiak  

11. Andrzej Roman Okupniak  

12. Maciej Różański  

13. Marek Samulczyk  
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14. Michał Jacek Szwacki  

15. Dorota Anna Traczyk  

16. Karolina Monika Wilczyńska- Kąkol  

17. Paweł Antoni Wolniewicz  
18. Magdalena Anna Woźniak  
19. Elżbieta Zapłata-Swedziak  
20. Teresa Zygmanowska  

  
 
głosów przeciwnych nie było, 

 

głosów wstrzymujących nie było. 
  

W głosowaniu wzięło udział 20 radnych 

/ za podjęciem uchwały głosowało - 20 radnych, przeciw - 0 radnych, wstrzymało się od 
głosu –  0 radnych/. 

Nieobecny usprawiedliwiony był radny Piotr Izydorski. 

Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 
 
/Zał. nr 20/ - Uchwała nr II/12/2018 Rady Miasta Luboń z dnia 23 maja 2024r. w 
sprawie powołania komisji Budżetu i Finansów Rady Miasta Luboń. 
/Zał. nr 21/ - Lista w sprawie głosowania dot. powołania komisji Budżetu i Finansów 
Rady Miasta Luboń. 
 
 
 
Ad 15. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie powołania członków komisji 
Organizacyjno-Prawnej. 
Projekt uchwały przedstawiła Przewodnicząca Rady Miasta Luboń, Teresa 
Zygmanowska. 
Zgodnie z zapisami §17 ust. 1 pkt 5 Statutu Miasta Luboń, Rada Miasta Luboń 
powołuje komisję Organizacyjno-Prawną. 
 
Wolę pracy w Komisji Organizacyjno-Prawnej zgłosili: 

 
 
1) Woźniak Magdalena Anna,  
2) Wolniewicz Paweł Antoni,  
3) Zygmanowska Teresa,  
4) Bernaciak Anna Edyta,  
5) Samulczyk Marek. 
 
Dyskusji nie było. Zmian nie zgłoszono. 
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Głosowanie: 
za składem komisji Organizacyjno-Prawnej głosowali: 

 
 

1. Anna Edyta Bernaciak  

2. Rafał Tomasz Błaszczak  

3. Łukasz Piotr Budzyński  

4. Konrad Dominiak  

5. Katarzyna Ekwińska  
6. Hieronim Gawelski 

7. Jakub Przemysław Jelinski  

8. Manuela Anna Michalak  

9. Monika Izabela Nawrot  

10. Małgorzata Ewa Nyćkowiak  

11. Andrzej Roman Okupniak  

12. Maciej Różański  

13. Marek Samulczyk  

14. Michał Jacek Szwacki  

15. Dorota Anna Traczyk  

16. Karolina Monika Wilczyńska- Kąkol  

17. Paweł Antoni Wolniewicz  
18. Magdalena Anna Woźniak  
19. Elżbieta Zapłata-Swedziak  
20. Teresa Zygmanowska  

  
 
głosów przeciwnych nie było, 

 

głosów wstrzymujących nie było. 
  

W głosowaniu wzięło udział 20 radnych 

/ za podjęciem uchwały głosowało - 20 radnych, przeciw - 0 radnych, wstrzymało się od 
głosu –  0 radnych/. 

Nieobecny usprawiedliwiony był radny Piotr Izydorski. 

Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 
/Zał. nr 22/ - Uchwała nr II/13/2024 Rady Miasta Luboń z dnia 23 maja 2024r. w 
sprawie powołania komisji Organizacyjno-Prawnej Rady Miasta Luboń. 
 
/Zał. nr 23/ - Lista w sprawie głosowania dot. powołania komisji Organizacyjno-
Prawnej Rady Miasta Luboń. 
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Ad 16. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie powołania członków komisji 
Ochrony Środowiska. 
Projekt uchwały przedstawiła Przewodnicząca Rady Miasta Luboń, Teresa 
Zygmanowska. 
Zgodnie z zapisami §17 ust. 6 Statutu Miasta Luboń, Rada Miasta Luboń 
powołuje komisję Ochrony Środowiska. 
 
 
Zgodnie z wyrażoną przez radnych wolą pracy w poszczególnych komisjach Rady, 
powołano komisję Ochrony Środowiska w następującym składzie: 
 

 
1) Wolniewicz Paweł Antoni,  
2) Traczyk Dorota Anna,  
3) Bernaciak Anna Edyta,  
4) Błaszczak Rafał Tomasz,  
5) Izydorski Piotr Łukasz,  
6) Michalak Manuela Anna,  
7) Szwacki Michał Jacek,  
8) Jelinski Jakub Przemysław. 
 
 
Żadnych zmian nie zgłoszono. W związku z powyższym Przewodnicząca Rady, 
Teresa Zygmanowska zarządziła głosowanie nad przedstawionym wyżej składem 
komisji Ochrony Środowiska. 
 
 
Głosowanie: 
za składem komisji Ochrony Środowiska głosowali: 

1. Anna Edyta Bernaciak  

2. Rafał Tomasz Błaszczak  

3. Łukasz Piotr Budzyński  

4. Konrad Dominiak  

5. Katarzyna Ekwińska  
6. Hieronim Gawelski 

7. Jakub Przemysław Jelinski  

8. Manuela Anna Michalak  

9. Monika Izabela Nawrot  

10. Małgorzata Ewa Nyćkowiak  

11. Andrzej Roman Okupniak  

12. Maciej Różański  

13. Marek Samulczyk  

14. Michał Jacek Szwacki  
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15. Dorota Anna Traczyk  

16. Karolina Monika Wilczyńska- Kąkol  

17. Paweł Antoni Wolniewicz  
18. Magdalena Anna Woźniak  
19. Elżbieta Zapłata-Swedziak  
20. Teresa Zygmanowska  

  
 
głosów przeciwnych nie było, 

 

głosów wstrzymujących nie było. 
  

W głosowaniu wzięło udział 20 radnych 

/ za podjęciem uchwały głosowało - 20 radnych, przeciw - 0 radnych, wstrzymało się od 
głosu –  0 radnych/. 

Nieobecny usprawiedliwiony był radny Piotr Izydorski. 

Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 
/Zał. nr 24/ - Uchwała nr II/14/2024 Rady Miasta Luboń z dnia 23 maja 2024r. w 
sprawie powołania komisji Ochrony Środowiska Rady Miasta Luboń. 
 
/Zał. nr 25/ - Lista w sprawie głosowania dot. powołania komisji Ochrony 
Środowiska Rady Miasta Luboń. 
 
 
W tym miejscu, tj. o godz. 17:28 Przewodnicząca Rady, Teresa Zygmanowska 
zarządziła planowaną przerwę w obradach sesji. Zgodnie z planem, po pkt 16 porządku 
obrad, w celu ukonstytuowania się Rady, odbyła się godzinna przerwa.  
W celu ukonstytuowania zebrały się wszystkie komisje. 
 
Po przerwie, tj. o godz. 18:29 kontynuowano realizację porządku obrad, od pkt 17 do 
pkt 25. 
 
  
Ad 17. 
Projekt uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia Burmistrza Miasta Luboń.: 
Omówieniem uchwały zajęła się Przewodnicząca Rady Miasta Teresa Zygmanowska, 
która powiedziała, że wynagrodzenie Burmistrza Miasta Luboń jest ustalone zgodnie z 
aktualnym rozporządzeniem Rady Ministrów z dnia 25 października 2021 roku, w sprawie 
wynagradzania pracowników samorządowych. Ustalono miesięczne wynagrodzenie 
Burmistrz Miasta Luboń Pani Małgorzaty Machalskiej w następujących składnikach i 
wysokościach: Wynagrodzenie zasadnicze to 10 tys. 400 zł, dodatek funkcyjny to 3 tys. 
415 zł, dodatek za wieloletnią pracę w wysokości 20%. Wszyscy pracownicy budżetowi 
otrzymują procent za wysługę lat, w zależności od lat przepracowanych, w związku z tym, 
to jest 20% od wynagrodzenia zasadniczego czyli 2 tys. 800 zł. Dodatek specjalny w 
wysokości 30% wynagrodzenia zasadniczego i dodatku funkcyjnego, łącznie 4 tys. 144 zł i 
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50 gr. Razem to 20 tys. 39 zł i 50 gr.  
Na tym Przewodnicząca Rady Miasta zakończyła swoją wypowiedź i otworzyła dyskusję. 
 
Dyskusja: 
 
Dyskusję rozpoczął radny Marek Samulczyk mówiąc, że gdybyśmy porównali to 
wynagrodzenie z wynagrodzeniem prezydentów takich miast jak Warszawa czy Poznań, to 
wynagrodzenie Burmistrz Miasta Luboń jest prawie takie samo jak wymienionych 
prezydentów. Z zadłużeniem które mamy zapisane w uchwale budżetowej na koniec roku, 
w wysokości około 78 milionów, dobrze byłoby zmniejszyć to wynagrodzenie. Tak samo 
można by zmniejszyć diety radnych. Pokazać mieszkańcom, że skoro mamy takie 
zadłużenie to próbujemy oszczędzać. 
 
Następnie głos zabrała radna Anna Bernaciak mówiąc, że ostatnie dziewięć lat pracy,  
z czego sześć z obniżonym wynagrodzeniem niewaloryzowanym i niesłabnące poparcie 
mieszkańców na bardzo wysokim poziomie, jest najlepszym dowodem tego, że nie 
powinnyśmy podejmować żadnych zmian. 
 
Na tym zakończono dyskusję a radni przystąpili do głosowania nad uchwałą w sprawie 
ustalenia wynagrodzenia Burmistrza Miasta Luboń. 
 
 
 
Głosowanie: 
za podjęciem uchwały głosowali: 

1. Anna Edyta Bernaciak  

2. Rafał Tomasz Błaszczak  

3. Łukasz Piotr Budzyński  

4. Konrad Dominiak  

5. Katarzyna Ekwińska  
6. Hieronim Gawelski 
7. Przemysław Jelinski 

8. Andrzej Roman Okupniak  

9. Michał Jacek Szwacki  

10. Dorota Anna Traczyk  

11. Karolina Monika Wilczyńska- Kąkol  
12. Paweł Antoni Wolniewicz 
13. Magdalena Anna Woźniak 
14. Teresa Zygmanowska 

 

przeciw: 
1. Manuela Anna Michalak 
2. Maciej Różański 
3. Marek Samuczyk 
4. Elżbieta Zapłata-Szwedziak 

 
wstrzymali się od głosu: 
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1. Małgorzata Nyćkowiak 
2. Monika Nawrot 

 
W głosowaniu wzięło udział 20 radnych 

/za podjęciem uchwały głosowało - 14 radnych, przeciw - 4 radnych, wstrzymało się od 
głosu –  2 radnych/. 

Nieobecny usprawiedliwiony był radny Piotr Izydorski. 

Uchwała została podjęta. 

 
 
/Zał. nr 26/ - Uchwała nr II/15/2024 Rady Miasta Luboń z dnia 23 maja 2024r. w 
sprawie wynagrodzenia Burmistrza Miasta Luboń. 
/Zał. nr 27/ - Lista w sprawie głosowania dot. wynagrodzenia Burmistrza Miasta 
Luboń. 
 
 
18. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie: uchwały 
budżetowej Miasta Luboń na 2024 rok wraz z Autopoprawkami.: 
Omówieniem uchwały zajął się Skarbnik Miasta Mirosław Stromczyński, który 
powiedział, że dochody zwiększono o 334 tys. 600 zł i 83 gr. W dziale 600 skorygowano 
środki zaplanowane z tytułu dotacji z Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg, dotyczy to 
zadań takich jak budowa ul. Żeromskiego i budowa ul. Przemysłowej. W dziale 750 
Administracja Publiczna wprowadzono dotację z budżetu państwa z przeznaczeniem na 
realizację ksiąg Urzędu Stanu Cywilnego. W dziale 751 wprowadzono dotację zgodnie  
z zawiadomieniem z Krajowego Biura Wyborczego, w kwocie 560 zł z przeznaczeniem na 
pokrycie wydatków diet dla mężów zaufania. W dziale 754 wprowadzono kwotę z tytułu 
odszkodowania za uszkodzoną kamerę monitoringu miejskiego. Wprowadzono dotację 
zgodnie z zawiadomieniem Wojewody Wielkopolskiego przeznaczoną na realizację zadań 
w ramach Narodowego Programu Rozwoju Czytelnictwa.  W rozdziale właściwym dla 
przedszkoli również wprowadzono taką dotację. W tym samym rozdziale zaplanowano 
środki z programu regionalnego Funduszy Europejskich dla Wielkopolski na lata 2021-
2027 na realizację zadania pod nazwą „Zwiększenie dostępu do specjalistów w zakresie 
wczesnej diagnozy, rozszerzenie oferty edukacyjnej i zwiększenie kompetencji kadry 
przedszkoli publicznych na terenie miasta Luboń”. W dziale 852 wprowadzono dotację  
z Budżetu Państwa przeznaczoną na organizowanie i świadczenie usług opiekuńczych, 
podejmowanie działań z zakresu pomocy społecznej, w tym tworzenie programów 
osłonowych.  W dziale 855 wprowadzono środki z Funduszu Pomocy na finansowanie 
zadań w zakresie pomocy obywatelom Ukrainy. W dziale 900 umniejszono środki  
z Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg w związku z korektą harmonogramu realizacji 
zadania dotyczącego budowy ulicy Przemysłowej. W dziale 904 zaplanowano Środki  
z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony środowiska i Gospodarki Wodnej na realizację 
zadania „Pracownie edukacyjne w szkołach podstawowych. W dziale 900, Kultura 
Fizyczna skorygowano środki otrzymane z Funduszu Polski Ład na budowę boiska 
treningowego wraz z remontem zaplecza szatniowo-magazynowego. 
Po stronie wydatków zwiększono plan o 1 mln 181 tys. 182 zł i 73 gr. W dziale 600 
skorygowano dotację zaplanowaną dla Miasta Poznania na realizację wspólnej 
komunikacji miejskiej. W rozdziale 616, Drogi Publiczne i Gminne, zwiększono wydatki 
statutowe o 69 tys. z przeznaczeniem na remonty cząstkowe dróg. Inwestycje zwiększono 
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o 171 tys. 196 zł 73 gr. Budowę ul. Buczka zmniejszono o 50 tys., budowę  
ul. Przemysłowej zmniejszono o 33 tys. 581 zł, budowę ul. Żeromskiego zmniejszono  
o 5 tys. 222 zł, a środki na budowę tunelu łączącego peron kolejowy z terenem 
znajdującym się po wschodniej części pasa drogi wojewódzkiej, o kwotę 100 tys.           
W dziale 751 wprowadzono środki z Krajowego Biura Wyborczego. Zwiększono środki  
o 24 tys. w rozdziale właściwym dla Ochotniczych Straży Pożarnych, przeznaczonych na 
wypłatę ekwiwalentu za udział w działaniach ratowniczych oraz szkoleniu pożarniczym.  
W dziale 801 Oświata i Wychowanie wydatki związane są ze zwiększeniem planowanych 
odpisów na Zakładowy Fundusz Świadczeń Socjalnych. Analogicznie wprowadzono 
zmiany w innych rozdziałach właściwych dla oświaty. W szkołach podstawowych,  
w oddziałach przedszkolnych, w przedszkolach wprowadzono środki z dotacji na zadanie 
dotyczące poprawy dostępu do dobrej jakości edukacji przedszkolnej. Zwiększono również 
środki na dokształcanie i doskonalenie nauczycieli. W rozdziale właściwym dla stołówek 
zwiększono wydatki na Zakładowy Fundusz Świadczeń Socjalnych. W rozdziale 852, 
Pomoc Społeczna, wprowadzono środki z dotacji. W dziale 855, Rodzina, wprowadzono 
środki z dotacji Funduszu Pomocy Ukrainie. W dziale 900, Gospodarka Komunalna  
i Ochrona Środowiska zmniejszono wydatki inwestycyjne, analogicznie jak w dziale 616.  
Z rozdziału 902 część środków przeniesiono do rozdziału 616. Wprowadzono wydatki  
z dotacji z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska na realizację pracowni 
edukacyjnych. Zwiększono środki przeznaczone na dopłaty związane z wymianą pieców 
węglowych. Zwiększono środki przeznaczone na opiekę weterynaryjną nad ptakami  
i ssakami o 11 tys. zł. W dziale Kultura i Ochrona Dziedzictwa Narodowego, umniejszono 
o 10 tys. zł wydatki statutowe, oraz wydatki przeznaczone na odbudowę Pomnika Siewcy 
wraz z rewitalizacją parku i jego otoczenia. 
Autopoprawki związane były z wpływem pisma od Wojewody Wielkopolskiego, 
zawiadamiającego o zmianie poziomu dotacji. W rozdziale 852.14, zwiększono dotację 
celową na realizację zadań własnych.  Zmniejszono o kwotę 6 tys. zł, w celu dostosowania 
do poziomu środków, rozdział właściwy dla wypłaty zasiłków okresowych, celowych, oraz 
pomocy w naturze. W rozdziale Wypłaty Świadczeń Rodzinnych wprowadzono dotację  
w wysokości 6 tys. zł. Zaplanowano dochody w kwocie 10 tys. zł, to odsetek który wpływa 
do niezależnie pobranych świadczeń, czyli od świadczeń zwracanych wraz z odsetkami. 
W załączniku nr dwa, w rozdziale 616, zwiększono inwestycje o 131 tys. 770 zł.  
W rozdziale 751.13, Wybory do Parlamentu Europejskiego, przeniesiono środki  
w wysokości 1100 zł z wydatków statutowych na wynagrodzenia. Skorygowano 
świadczenia na rzecz osób fizycznych w rozdziałach 852.14 i 852.02. W rozdziale 901, 
Gospodarka ściekowa i Ochrona Wód, inwestycje i zakupy inwestycyjne zmniejszono  
o 131 tys. 770 zł. W rozdziale 616, Drogi Publiczne i Gminne, zwiększono środki 
przeznaczone na zwrot części dotacji na budowę ulicy Miodowej w wysokości 132 tys. 270 
zł. Umniejszono o 500 zł zaplanowany wcześniej zwrot dotacji na przebudowę  
ul. Żabikowskiej. W dziale 901 zmniejszono o 132 tys. 270 zł zadanie pod nazwą 
„Uregulowanie gospodarki wód opadowych i roztopowych. Są to te same środki o których 
była mowa w rozdziale 616, a więc je, po prostu, przeniesiono. Zwiększono planowany 
zwrot części dotacji na przebudowę ulicy Żabikowskiej. Przeniesiono środki między 
rozdziałem 616 a rozdziałem 900.01.  
 
Na tym Skarbnik Miasta Mirosław Stromczyński  zakończył omawianie zmian w uchwale 
budżetowej.  
 
Dyskusja: 
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Dyskusję rozpoczęła radna Monika Nawrot pytając o zmniejszenie dotacji na boisko 
treningowe oraz o  wydatki na utrzymanie zieleni w miastach, gdzie chodzi o pieniądze na 
pracownie edukacyjne w szkołach podstawowych.  Przy Ekopracowniach widnieją dwie 
różne kwoty 57 tys. 250 zł, oraz, w tym samym dziale, 49 tys. 500 zł.  
 
Skarbnik Miasta, Mirosław Stromczyński odpowiedział, że w pierwszym myślniku mamy 
wydatki bieżące, a w drugim, w grupie inwestycyjnej widnieją dwa zadania, w tym również 
pracownie edukacyjne. Wydatki dotyczące jednego zadania zostały przedstawione w 
rozbiciu na dwie grupy.  
 
Na pytanie dotyczące zmniejszenia dotacji na boisko treningowe Burmistrz Miasta 
Luboń Małgorzata Machalska odpowiedziała, że po zakończeniu i rozliczeniu inwestycji, 
mamy umniejszoną dotację. Uzyskaliśmy ją ze względu na to, że naliczono kary umowne 
wykonawcy, a tym samym mniej mu zapłacono. Skoro mniej mu zapłacono, dotacja także 
jest mniejsza ponieważ jest naliczana proporcjonalnie.  
 
Następnie głos zabrał radny Marek Samulczyk, pytając dlaczego zmniejszono o 100 
tys. zł inwestycje, zakupy inwestycyjne w rozdziale 621, Funkcjonowanie dworców i 
węzłów przesiadkowych?. 
 
Odpowiedział Wiceburmistrz Michał Popławski który powiedział, że na ostatniej sesji 
prosił o zwiększenie tej kwoty, dlatego że, trwało postępowanie przetargowe. Okazało się, 
że wykonawca został wybrany za kwotę niższą od tej która była wskazana w kosztorysie. 
W związku z powyższym, umowa zostanie podpisana przez Panią Burmistrz w przyszłym 
tygodniu. Co do zasady, nie potrzebujemy w tym paragrafie już tylu środków, i stąd ta 
zmiana. Jeżeli chodzi o zmiany w wydatkach inwestycyjnych, jesteśmy na etapie wyboru 
wykonawcy, który będzie realizował remonty cząstkowe. Wszystkie zadania zostały ujęte 
w kosztorysie zaplanowanym na kwotę 1 mln 400 tys. zł. Chcielibyśmy prace związane z 
remontem ulicy wojska Polskiego rozpocząć w miesiącach wakacyjnych. Zwiększamy 
budżet o 400 tys. zł. aby móc podpisać umowę na remonty cząstkowe. Stąd różnego 
rodzaju zmiany i oszczędności, pozbierano te nadwyżki które były w różnego rodzaju 
zadaniach i paragrafach, aby zasilić zadanie związane z remontami cząstkowymi. 
   
Następnie Radny Marek Samulczyk zapytał o rozdział 901, Gospodarka ściekowa i 
ochrona wód, inwestycje i zakupy inwestycyjne, zmniejszono o kwotę 105 tys. 206 zł. 
Mamy w tym budowę ul. Buczka która się jeszcze nie rozpoczęła. Z czego wynika to 
zmniejszenie?. 
 
Wiceburmistrz Michał Popławski odpowiedział, że w tym wypadku udało się podpisać 
umowę za kwotę niższą niż była określona w kosztorysie. Powstała nadwyżka którą 
można było z tego zadania zdjąć i przeznaczyć na remonty cząstkowe. Przy tak dużej 
inwestycji jaką jest budowa ulicy Buczka zawsze może się okazać, że są pewnego rodzaju 
zdarzenia których projektant nie przewidział. Będziemy robić wszystko aby się w tej 
kwocie zmieścić. Natomiast zawsze istnieje prawdopodobieństwo, że trzeba będzie coś do 
tej kwoty dorzucić. Jeżeli chodzi o realizację zeszłorocznych inwestycji drogowych, ani 
razu nie trzeba było podwyższać kosztów realizacji inwestycji. 
 
Radna Manuela Michalak zwróciła uwagę, że na remont ulicy Żabikowskiej została 
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częściowo zwrócona dotacja. Zapytała, dlaczego są pieniądze i nie są wykorzystane?. 
 

Wiceburmistrz Michał Popławski powiedział, że generalnie wszystkie realizowane 
inwestycje drogowe są dofinansowywane, w mniejszym lub większym stopniu przez Urząd 
Wojewódzki lub z tytułu Polskiego Ładu. Gmina rozlicza się kosztorysem, część 
niewykorzystanej dotacji należy zwrócić do organu dofinansowującego.  Dofinansowania 
to z reguły 50-60% całej kwoty.  
 
Radna Manuela Michalak powiedziała, że dobrze byłoby tak dysponować dotacją aby 
była w pełni wykorzystana. 
 
Burmistrz Małgorzata Machalska powiedziała, że dotacja nie jest kwotą stałą, to jest 
pewien procent ceny jaką płacimy wykonawcy. Jeżeli wykonawca wykona pracę za kwotę 
niższą, czyli oszczędzimy, to procent dotacji spada.  
 
Radna Manuela Michalak podziękowała za wyjaśnienia dotyczące kwestii dofinansowań 
do inwestycji. 
 
Na tym zakończono dyskusję a radni przystąpili do głosowania nad uchwałą zmieniającą 
uchwałę w sprawie: uchwały budżetowej Miasta Luboń na 2024 rok. 
 
 
 
Głosowanie: 
za podjęciem uchwały głosowali: 

1. Anna Edyta Bernaciak  

2. Rafał Tomasz Błaszczak  

3. Łukasz Piotr Budzyński  

4. Konrad Dominiak  

5. Katarzyna Ekwińska  
6. Hieronim Gawelski 
7. Przemysław Jelinski 
8. Monika Nawrot 

9. Małgorzata Ewa Nyćkowiak  

10. Andrzej Roman Okupniak  

11. Maciej Różański  

12. Marek Samulczyk  

13. Michał Jacek Szwacki  

14. Dorota Anna Traczyk  

15. Karolina Monika Wilczyńska- Kąkol  

16. Paweł Antoni Wolniewicz  
17. Magdalena Anna Woźniak  
18. Elżbieta Zapłata-Swedziak  
19. Teresa Zygmanowska  

  
 



27 

 

głosów przeciwnych nie było, 

 

wstrzymała się od głosu: 
1. Manuela Anna Michalak 

  
W głosowaniu wzięło udział 20 radnych 

/ za podjęciem uchwały głosowało - 19 radnych, przeciw - 0 radnych, wstrzymała się od 
głosu –  1 radna/. 

Nieobecny usprawiedliwiony był radny Piotr Izydorski. 

Uchwała została podjęta. 

 
 
/Zał. nr 28/ - Uchwała nr II/16/2024 Rady Miasta Luboń z dnia 23 maja 2024r. 
zmieniająca uchwałę w sprawie: uchwały budżetowej Miasta Luboń na 2024 rok. 
 
/Zał. nr 29/ - Lista w sprawie głosowania uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie: 
uchwały budżetowej Miasta Luboń na 2024 rok. 
 
 
 
19. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie: uchwalenia 
Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Luboń na lata 2024-2041. 
Projekt uchwały wraz z autopoprawkami przedstawił Skarbnik Miasta, Mirosław 
Stromczyński. 
W załączniku nr 1 „Wieloletnia Prognoza Finansowa na lata 2024-2041” dokonano zmian 
w celu dostosowania prognozy do zmian budżetu Miasta na rok 2024 oraz zmian w 
wykazie przedsięwzięć wieloletnich.  
W załączniku nr 2 „Wykaz przedsięwzięć” dokonano następujących zmian: Zwiększenie 
dostępu do specjalistów w zakresie wczesnej diagnozy, rozszerzenie oferty edukacyjnej  
i zwiększenie kompetencji kadry przedszkoli publicznych na terenie Miasta Luboń. 
Zwiększenie dostępu do specjalistów w zakresie wczesnej diagnozy, rozszerzenie oferty 
edukacyjnej i zwiększenie kompetencji kadry przedszkoli publicznych na terenie Miasta 
Luboń. Poprawa dostępu do dobrej jakości edukacji przedszkolnej w Przedszkolu nr 1  
i Przedszkolu nr 5 w Luboniu. Budowa, przebudowa dróg, poprawa bezpieczeństwa oraz 
budowa chodników na terenie miasta Luboń . Uregulowanie gospodarki wód opadowych i 
roztopowych na terenie miasta Luboń. Budowa ul. Buczka wraz z odcinkiem ul. Morelowej 
w Luboniu. Budowa tunelu łączącego peron kolejowy z terenem znajdującym się po 
wschodniej części pasa drogi wojewódzkiej nr 430 wraz z budową parkingu i zatok 
autobusowych. Odbudowa Pomnika Siewcy wraz z rewitalizacją parku i jego otoczenia 
zlokalizowanego w historycznym układzie urbanistycznym w Luboniu. 
Autopoprawki: 
W związku z autopoprawkami do uchwały budżetowej w załączniku nr 1 zmieniono wiersze 

dotyczące roku 2024: 

1. Dochody ogółem + 10.000,00 

1.1.  Dochody bieżące + 10.000,00 
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2. Wydatki ogółem + 10.000,00 

2.1.  Wydatki bieżące + 10.000,00 

W załączniku nr 2 wykaz przedsięwzięć dokonano zmiany przedsięwzięcia w poz. 1.3.2.2. 

Uregulowanie gospodarki wód opadowych i roztopowych na terenie miasta Luboń – zmniejszono 

o kwotę 132.270,00 zł w kolumnach: Łączne nakłady finansowe i Limit 2024. 

 
 
Dyskusja: 
 
Nie było. 
 
 
 
W związku z powyższym Przewodnicząca Rady, Teresa Zygmanowska zarządziła 
głosowanie nad podjęciem uchwały. 
 
 
Głosowanie: 
za podjęciem uchwały głosowali: 

1. Anna Edyta Bernaciak  

2. Rafał Tomasz Błaszczak  

3. Łukasz Piotr Budzyński  

4. Konrad Dominiak  

5. Katarzyna Ekwińska  
6. Hieronim Gawelski 
7. Przemysław Jelinski 

8. Andrzej Roman Okupniak  

9. Michał Jacek Szwacki  

10. Dorota Anna Traczyk  

11. Karolina Monika Wilczyńska- Kąkol  
12. Paweł Antoni Wolniewicz 
13. Magdalena Anna Woźniak 
14. Teresa Zygmanowska 

 
głosów przeciwnych nie było. 
 
wstrzymali się od głosu: 

1. Manuela Anna Michalak 
2. Monika Izabela nawrot 
3. Małgorzata Ewa Nyćkowiak 
4. Maciej Różański  
5. Marek Samulczyk 
6. Elżbieta Zapłata-Szwedziak 

 
W głosowaniu wzięło udział 20 radnych 
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/za podjęciem uchwały głosowało - 14 radnych, przeciw - 0 radnych, wstrzymało się od 
głosu –  6 radnych/. 

Nieobecny usprawiedliwiony był radny Piotr Izydorski. 

Uchwała została podjęta. 

 
/Zał. nr 30/ - Uchwała nr II/17/2024 Rady Miasta Luboń z dnia 23 maja 2024r. w 
sprawie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie: uchwalenia Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Miasta Luboń na lata 2024-2041. 
 
/Zał. nr 31/ - Lista w sprawie głosowania uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie: 
uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Luboń na lata 2024-2041. 
 

 
 
20. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zaciągnięcia pożyczki 
długoterminowej. 
Projekt uchwały przedstawił Skarbnik Miasta, Mirosław Stromczyński. 
W uchwale budżetowej Miasta Luboń na rok 2024 zaplanowano przychody z tytułu 
pożyczek i kredytów na sfinansowanie planowanego deficytu budżetu Miasta Luboń oraz 
na spłatę wcześniej zaciągniętych pożyczek i kredytów. W związku z tym, w celu realizacji 
uchwały budżetowej, konieczne jest podjęcie niniejszej uchwały. 
 
Dyskusja: 
Dyskusję rozpoczął radny Maciej Różański który zapytał, że skoro mowa o kwocie 18 
mln zł, to ile wynoszą odsetki i wszystkie koszty związane z tym kredytem do roku 2039? 
Pożyczamy 18 milionów, a ile będzie do spłaty?. 
 
Skarbnik Miasta, Mirosław Stromczyński odpowiedział, że jeszcze nie pożyczamy. Ta 
uchwała jest upoważnieniem dla burmistrza aby rozpocząć proces. Ile za to zapłacimy 
będzie zależało od oferty którą złoży nam bank, który wygra w postępowaniu. Na koszty 
kredytu składają się dwie pozycje, czyli stawka VIBOR plus marża banku. Stawka VIBOR 
to w tej chwili 5,75 a marże kształtowały się w ostatnich latach na poziomie 1 procenta. 
Możemy spodziewać się siedmiu procent jeżeli chodzi o odsetki. W poprzednich latach 
zawieraliśmy umowy w taki sposób, że zastrzegaliśmy sobie możliwość skorzystania z 
kredytu czy pożyczki w takim stopniu, w jakim było to potrzebne do sfinansowania 
deficytu, odpowiednio do realizacji budżetu. Na tym etapie za wcześnie jest mówić o tym, 
jakie faktycznie będą koszty. 
 
Następnie radny Marek Samulczyk powiedział, że planowane przychody na rok 2024, po 
zmianach wynoszą 38 mln. Teraz planowane jest zaciągnięcie kredytu na 18 mln zł. Do 
tego dochodzą niewykorzystane i wolne środki. Czy te 18 mln wystarczy na pokrycie 
zadań inwestycyjnych? Czy miasto, jeżeli zrealizuje te inwestycje, będzie musiało ten 
kredyt umieścić w planowanych przychodach?. Czy zmieścimy się w planowanym 
zadłużeniu miasta które na koniec roku prognozowane jest w wysokości 78 mln zł?. 
 
Skarbnik Miasta Mirosław Stromczyński odpowiedział, że nie przewiduje aby pożyczka 
się zwiększyła, na pewno zostaniemy przy kwocie zaproponowanej w uchwale. Nie 
przekroczymy poziomu zapisanego w wieloletniej prognozie finansowej. Wśród 
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przychodów wolnych środków, są środki które utrzymano, w zeszłym roku, jako 
subwencje, jako środki uzupełniające w wysokości prawie 10 milionów. Te środki nie 
zostały wykorzystane w roku poprzednim, tylko przeznaczone na sfinansowanie deficytu w 
tym roku. 
 
Radny Marek Samulczyk powiedział, że to wszystko związane jest z przychodami, i czy 
te przychody wystarczą na wykonanie tych zadań inwestycyjnych które mamy 
zaplanowane i które musimy zapłacić?. 
 
Skarbnik Miasta, Mirosław Stromczyński odpowiedział że, środki wystarczą, ponieważ 
budżet jest rzetelnie zaplanowany. Jeżeli środki były przekładane na rok następny, to nie z 
powodu że środków brakowało, a z powodu, że część prac należało przełożyć na 
następny rok. 
 
Więcej pytań nie było. 
 
W związku z powyższym Przewodnicząca Rady, Teresa Zygmanowska zarządziła 
głosowanie nad podjęciem uchwały. 
 
 
Głosowanie: 
za podjęciem uchwały głosowali: 
 

1. Anna Bernaciak 
2. Łukasz Piotr Budzyński  

3. Konrad Dominiak  

4. Katarzyna Ekwińska  
5. Hieronim Gawelski 
6. Jakub Przemysław Jelinski  
7. Andrzej Okupniak 
8. Michał Szwacki 
9. Karolina Monika Wilczyńska-Kąkol 
10. Paweł Antoni Wolniewicz 
11. Magdalena Anna Woźniak 
12. Teresa Zygmanowska 

 

przeciw głosowali: 

1. Rafał Tomasz Błaszczak 

2. Manuela Anna Michalak 

3. Maciej Różański 

 
wstrzymali się od głosu: 

1. Monika Izabela Nawrot  
2. Małgorzata Ewa Nyćkowiak 
3. Marek Samulczyk 
4. Dorota Anna Traczyk 
5. Elżbieta Zapłata-Swedziak 
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W głosowaniu wzięło udział 20 radnych 

/za podjęciem uchwały głosowało - 12 radnych, przeciw - 3 radnych, wstrzymało się od 
głosu –  5 radnych/. 
 

Nieobecny usprawiedliwiony był radny Piotr Izydorski. 

 

Uchwała została podjęta. 

 

 

 
/Zał. nr 32/ - Uchwała nr II/18/2024 Rady Miasta Luboń z dnia 23 maja 2024r. w 
sprawie zaciągnięcia pożyczki długoterminowej. 
/Zał. nr 33/ - Lista w sprawie głosowania uchwały w sprawie zaciągnięcia pożyczki 
długoterminowej. 
 
 
Ad 21. 
/Zał. nr 34/ - Informacja Przewodniczącej Rady Miasta Luboń o działaniach 
podejmowanych w okresie międzysesyjnym. 
 
 
Pytań nie było. 
 
 
 
Ad 22. 
/Zał. nr 35/ - Sprawozdanie Burmistrz Miasta Lubo o działaniach podejmowanych w 
okresie międzysesyjnym oraz wykonania uchwał. 
 
 
Pytań nie było. 
 
 
 
 
Ad 23. 
W wolnych głosach i wnioskach Przewodnicząca Rady Miasta Luboń, Teresa 
Zygmanowska przekazała radnym kilka następujących informacji.: 
 
Jako pierwszą podała informację o ukonstytuowaniu się poszczególnych komisji (kto jest 
przewodniczącym, zastępcą, sekretarzem danej komisji) i podała pierwsze ustalone 
terminy ich spotkań.  

W skutek wyborów i głosowań zapadły następujące decyzje.: 
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Funkcja Komisja 
Rewizyjna 

Komisja 
Skarg, 
Wniosków i 
Petycji 

Komisja 
Sfery 
Społecznej 

Komisja 
Rozwoju i 
Infrastruktury 

Komisja 
Budżetu i 
Finansów 

Komisja  

Organizacyjno-
Prawna 

Komisja 
Ochrony 
Środowiska 

Przewodniczący 
Komisji 

Łukasz 
Budzyński 

Karolina 
Wilczyńska-
Kąkol 

Michał 
Szwacki 

Andrzej 
Okupniak 

Katarzyna 
Ekwińska 

Magdalena 

Woźniak 

Paweł 
Wolniewicz 

Zastępca 
Przewodniczącego 

Andrzej 
Okupniak 

Manuela 
Michalak 

Elżbieta 
Zapłata-
Szwedziak 

Marek 
Samulczyk 

Monika 
Nawrot 

Anna 
Bernaciak 

Dorota 
Traczyk 

Sekretarz Konrad 
Dominiak 

Monika 
Nawrot 

Hieronim 
Gawelski 

Dominika 
Kędziora 

Maciej 
Różański 

Marek 
Samulczyk  

Jakub 
Jelinski 

 

Dalej Przewodnicząca Rady poinformowała o III sesji RM, która zaplanowana została na 
12. czerwca 2024r. - sesja absolutoryjna  

Kolejna sesja zaplanowana została na 18 lipca  

Następnie Przewodnicząca Rady przypomniała o obowiązku złożenia oświadczeń 
majątkowych, które należy złożyć w terminie 30 dni od dnia złożenia ślubowania na dzięń 
złożenia ślubowania, tj. stan na dzień 6 maja. Do oświadczeń należy dołączyć PIT za 
2023r. i złożyć w biurze podawczym Urzędu. 

22 czerwca odbędzie się uroczystość dla mieszkańców Lubonia, którzy w tym roku 
ukończyli 70 lat. 

W tym miejscu oddała głos Zastępcy Burmistrza, Dorocie Franek i poprosiła o kilka słów 
więcej na temat jednego z planowanych zdarzeń z okazji 70. lecia Miasta. 

 

Zastępca Burmistrza, Dorota Franek powiedziała, że mieszkańcy, którzy urodzili się  
w roku 1954 roku otrzymali drogą listowną zaproszenia na spotkanie urodzinowe 
dedykowane 70.latkom z Lubonia. Uroczystość odbędzie się 22 czerwca 2024r.,  
w godzinach od 14:00 do 17:00 w ogrodzie Dziennego Domu „Senior Wigor”.  
W programie występy artystyczne lokalnych artystów, między innymi „Szarotki”, Zespół 
„TON”. Będzie biesiada, wspólna zabawa i grill. Wszyscy jubilaci otrzymają upominki. 
Organizatorami wydarzenia są: Urząd Miasta Luboń, Lubońska Rada Seniorów, Dzienny 
Dom „Senior-Wigor:, Ośrodek Kultury w Luboniu, Stowarzyszenie Pomocy Osobom 
Niepełnosprawnym „Wspólna Droga”. Partnerami „Losir” Sp. z o.o., „Translub, Sp. zo.o., 
„Kom-Lub”, Sp. zo.o. Specjalnie na tę okazję uruchomimy specjalną linię autobusową (70 
lat Miasta Luboń). 

 

W tym miejscu Przewodnicząca rady, Teresa Zygmanowska powiedziała, że w związku 
z tymi wydarzeniami przesłana zostanie drogą meilową do radnych prośba, aby 
zadeklarować pomoc ich organizacji. Pomoc będzie potrzebna w następujących 
godzinach: 

 

Od 12 do 14 –prace porządkowe (panowie) 
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Od 14 do 16 – panie  zabawianie gości roznoszenie ciasta, picia itp. 

Od 16 do 18 – panowie – prace porządkowe po zakończeniu imprezy. 

 

W dalszej części wolnych głosów i wniosków głos zabrał radny Marek Samulczyk, 
który zaapelował do przewodniczących Komisji, żeby zgodnie ze Statutem Miasta Luboń 
materiały na komisje były przekazywane radnym w ten sam sposób, jak na sesje rady, 
czyli sześć dni wcześniej, a powiadomienie ukazywało się na stronie Miasta. 
 
 
Radna Elżbieta Zapłata-Szwedziak prosiła, żeby Burmistrz Miasta była przedstawicielem 
wszystkich ugrupowań w Radzie Miasta, nie tylko „Forum Obywatelskiego”. 
Dalej poprosiła, żeby stworzyć grupę radnych na komunikatorze i informować o wszystkich 
uroczystościach, ponieważ niejednokrotnie radni nie wiedzą o wydarzeniach 
organizowanych przez Miasto. 
 
 
Ad 24. 
Przewodnicząca Rady, Teresa Zygmanowska zarządziła głosowanie nad przyjęciem 
protokołu nr I/2024. 
 
 
Głosowanie: 
za przyjęciem protokołu głosowali: 

1. Anna Edyta Bernaciak  

2. Rafał Tomasz Błaszczak  

3. Łukasz Piotr Budzyński  

4. Konrad Dominiak  

5. Katarzyna Ekwińska  
6. Hieronim Gawelski 

7. Jakub Przemysław Jelinski  

8. Manuela Anna Michalak  

9. Monika Izabela Nawrot  

10. Małgorzata Ewa Nyćkowiak  

11. Andrzej Roman Okupniak  

12. Maciej Różański  

13. Marek Samulczyk  

14. Michał Jacek Szwacki  

15. Dorota Anna Traczyk  

16. Karolina Monika Wilczyńska- Kąkol  

17. Paweł Antoni Wolniewicz  
18. Elżbieta Zapłata-Swedziak  
19. Teresa Zygmanowska  
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głosów przeciwnych nie było, 

 

wstrzymała się od głosu: 

1. Magdalena Anna Woźniak 
 

W głosowaniu wzięło udział 20 radnych 

/za przyjęciem protokołu nr I głosowało - 19 radnych, przeciw - 0 radnych, wstrzymała się 
od głosu –  1 radna/. 
 

Nieobecny usprawiedliwiony był radny Piotr Izydorski. 

 

Protokół sesji nr I, z dnia 06.05.2024r. został przyjęty. 

 
 
 
 
Ad 25. 
Po wyczerpaniu porządku obrad Przewodnicząca Rady, pani Teresa Zygmanowska 
zamknęła II sesję Rady Miasta Luboń IX kadencji o godz. 19:38. 
 
 
 
         Protokół sporządziła: 
          
         Dominika Kędziora 
 
 
Załączniki: 
 
/Zał. nr 1/ - Stwierdzenie quorum - wynik głosowania. 
/Zał. nr 2/ - Uchwała nr II/3/2024 Rady Miasta Luboń z dnia 23 maja 2024r. w sprawie 
ustalenia liczebności komisji Rewizyjnej. 
/Zał. nr 3/ - Lista w sprawie głosowania dot. ustalenia liczebności komisji 
Rewizyjnej. 
/Zał. nr 4/ - Uchwała nr II/4/2024 Rady Miasta Luboń z dnia 23 maja 2024r. w sprawie 
powołania komisji Rewizyjnej. 
/Zał. nr 5/ - Lista w sprawie głosowania dot. powołania komisji Rewizyjnej. 
/Zał. nr 6/ - Uchwała nr II/5/2024 Rady Miasta Luboń z dnia 23 maja 2024r. w sprawie 
wyboru Przewodniczącego komisji Rewizyjnej Rady Miasta Luboń. 
/Zał. nr 7/ - Lista w sprawie głosowania dot. wyboru przewodniczącego komisji 
Rewizyjnej. 
/Zał. nr 8/ - Uchwała nr II/6/2024 Rady Miasta Luboń z dnia 23 maja 2024r. w sprawie 
ustalenia liczebności komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 
/Zał. nr 9/ - Lista w sprawie głosowania dot. powołania komisji Skarg, Wniosków i 
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Petycji. 
/Zał. nr 10/ - Uchwała nr II/7/2024 Rady Miasta Luboń z dnia 23 maja 2024r. w sprawie 
powołania członków komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 
/Zał. nr 11/ - Lista w sprawie głosowania dot. powołania członków komisji Skarg, 
Wniosków i Petycji. 
/Zał. nr 12/ - Uchwała nr II/8/2024 Rady Miasta Luboń z dnia 23 maja 2024r. w sprawie 
wyboru Przewodniczącej komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miasta Luboń. 
/Zał. nr 13/ - Lista w sprawie głosowania dot. wyboru przewodniczącej komisji 
Skarg, Wniosków i Petycji. 
/Zał. nr 14/ - Uchwała nr II/9/2024 Rady Miasta Luboń z dnia 29 listopada 2018r.  
w sprawie określenia ilościowego składu komisji stałych Rady Miasta Luboń. 
Luboń. 
/Zał. nr 15/ - Lista w sprawie głosowania dot. określenia ilościowego składu komisji 
stałych Rady Miasta Luboń. 
/Zał. nr 16/ - Uchwała nr II/10/2024 Rady Miasta Luboń z dnia 23 maja 2024r.  
w sprawie powołania komisji Sfery Społecznej Rady Miasta Luboń. 
/Zał. nr 17/ - Lista w sprawie głosowania dot. powołania komisji Sfery Społecznej 
Rady Miasta Luboń. 
/Zał. nr 18/ - Uchwała nr II/11/2024 Rady Miasta Luboń z dnia 23 maja 2024r.  
w sprawie powołania komisji Rozwoju i Infrastruktury Rady Miasta Luboń. 
/Zał. nr 19/ - Lista w sprawie głosowania dot. powołania komisji Rozwoju  
i Infrastruktury Rady Miasta Luboń. 
/Zał. nr 20/ - Uchwała nr II/12/2018 Rady Miasta Luboń z dnia 23 maja 2024r.  
w sprawie powołania komisji Budżetu i Finansów Rady Miasta Luboń. 
/Zał. nr 21/ - Lista w sprawie głosowania dot. powołania komisji Budżetu i Finansów 
Rady Miasta Luboń. 
/Zał. nr 22/ - Uchwała nr II/13/2024 Rady Miasta Luboń z dnia 23 maja 2024r.  
w sprawie powołania komisji Organizacyjno-Prawnej Rady Miasta Luboń. 
/Zał. nr 23/ - Lista w sprawie głosowania dot. powołania komisji Organizacyjno-
Prawnej Rady Miasta Luboń. 
/Zał. nr 24/ - Uchwała nr II/14/2024 Rady Miasta Luboń z dnia 23 maja 2024r.  
w sprawie powołania komisji Ochrony Środowiska Rady Miasta Luboń. 
/Zał. nr 25/ - Lista w sprawie głosowania dot. powołania komisji Ochrony 
Środowiska Rady Miasta Luboń. 
/Zał. nr 26/ - Uchwała nr II/15/2024 Rady Miasta Luboń z dnia 23 maja 2024r.  
w sprawie wynagrodzenia Burmistrza Miasta Luboń. 
/Zał. nr 27/ - Lista w sprawie głosowania dot. wynagrodzenia Burmistrza Miasta 
Luboń. 
/Zał. nr 28/ - Uchwała nr II/16/2024 Rady Miasta Luboń z dnia 23 maja 2024r. 
zmieniająca uchwałę w sprawie: uchwały budżetowej Miasta Luboń na 2024 rok. 
/Zał. nr 29/ - Lista w sprawie głosowania uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie: 
uchwały budżetowej Miasta Luboń na 2024 rok. 
/Zał. nr 30/ - Uchwała nr II/17/2024 Rady Miasta Luboń z dnia 23 maja 2024r.  
w sprawie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie: uchwalenia Wieloletniej 
Prognozy Finansowej Miasta Luboń na lata 2024-2041. 
/Zał. nr 31/ - Lista w sprawie głosowania uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie: 
uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Luboń na lata 2024-2041. 
/Zał. nr 32/ - Uchwała nr II/18/2024 Rady Miasta Luboń z dnia 23 maja 2024r.  
w sprawie zaciągnięcia pożyczki długoterminowej. 



36 

 

/Zał. nr 33/ - Lista w sprawie głosowania uchwały w sprawie zaciągnięcia pożyczki 
długoterminowej. 
/Zał. nr 34/ - Informacja Przewodniczącej Rady Miasta Luboń o działaniach 
podejmowanych w okresie międzysesyjnym. 
/Zał. nr 35/ - Sprawozdanie Burmistrz Miasta Lubo o działaniach podejmowanych  
w okresie międzysesyjnym oraz wykonania uchwał. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


